
Ny kurs – en overdrivelse 

 

Under overskriften ”Enhedslisten vil have ny kurs” kunne man foranlediges til at tro at Enhedslisten 

nu vil anlægge en ny kurs rent politisk, men det er desværre ikke tilfældet. For det artiklen handler 

om er, at Holbæk Kommune skal have en ny kurs. Efter Karen Clausens opfattelse skal der være en 

ny kurs hvor byrådet skal lytte til høringssvar og så skal embedsmændene udfordres. Jeg kan 

berolige Karen Clausen, der er intet nyt i det – for det gør vi jo allerede også selvom vi ikke altid 

følger indstillingerne fra høringssvarene og også selvom man ofte følger indstillingerne fra 

embedsmændene, så bliver de udfordret. Mht. høringssvar, så gør de altid stort indtryk, men vi er 

altså nogle politikere som forholder os til virkeligheden og derfor ikke altid kan følge alle 

anbefalinger i alle høringssvar. Men dette skyldes måske en anden virkelighedsopfattelse, en 

virkelighedsopfattelse hvor man ikke bare kan opkræve uanede mængder af penge i skat. Som 

Venstremand, gælder det for mig ikke om at dele lagkagen mere ligeligt, for mig gælder det om at 

gøre lagkagen større, specielt i en tid hvor Enhedslisten og regeringen ikke formår at kickstarte 

andet end grænsehandlen syd for grænsen.  
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